
Nieuws van de fractie december 



Greenwise Campus
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Greenwise Campus is hét netwerk voor kennisontwikkeling, innovatie en 
ondernemerschap. Hier bundelen bedrijven, onderwijsorganisaties en overheden de 
krachten. Zij werken samen aan groene en slimme oplossingen voor vandaag en 
morgen. 

In Emmen gebeuren mooie dingen en dat blijft niet onopgemerkt!  
In september bracht minister Dijkgraaf nog een bezoek aan de Greenwich Campus om 
met eigen ogen te kunnen zien wat wij hier in Emmen doen. Op maandag 18 december 
is er een nieuwe mijlpaal bereikt met de opening van de eerste fase van het 
innovatiecentrum. 

Onze Wethouder Raymond Wanders, voorzitter van de Raad van Toezicht benadrukte 
het belang van deze ontwikkeling. "Ik geloof in het belang van de ontwikkeling van de 
Greenwise Campus en een innovatiecentrum op deze plek voor de toekomst van de 
regio. Voor de arbeidsmarkt, het onderwijs, het bedrijfsleven, de economie en 
uiteindelijk brede welvaart voor alle inwoners. Mbo, hbo, wo, het bedrijfsleven en 
overheden hebben daarvoor de handen ineengeslagen. Daar ben ik ongelooflijk trots 
op.’





Greenwise Campus - vervolg
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Raymond Wanders stelde de nieuwe directeur-bestuurder Charlotte Extercatte, voor 
aan een aantal betrokken personen uit het onderwijs, overheid en bedrijfsleven. “Vanaf 
1 januari staat Charlotte aan het roer van de Greenwise Campus. Ik ben ervan overtuigd 
dat we in haar iemand hebben gevonden die een sleutelrol gaat vervullen in de 
volgende fase van de Greenwise Campus waarin we verder bouwen aan deze 
ontwikkeling en samenwerkingen gaan omzetten in concrete resultaten.”  

Als fractie zijn wij ontzettend trots op de stappen die nu gezet worden voor de 
Greenwise Campus. Deze nieuwe mijlpalen laten zien wat wij in Emmen kunnen en wat 
in het binnen- en buitenland aandachtig gevolgd wordt!  

Tot slot werd een kunstwerk onthuld dat gemaakt is door kunstenaar Dick Lubbersen 
van Atelier Helderrood. Het kunstwerk heet The Colorful Connection. Het verbeeldt de 
kleurrijke verbinding en samenwerking tussen alle partijen die nodig is om hier een 
succes van te maken.



Kunstwerk The Colorful Connection 



Vaststellen verordening maatschappelijke participatie 
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We leven in een tijd waarin het leven duurder wordt. Steeds meer inwoners van Emmen hebben moeite 
om de gasrekening, huur of boodschappen te betalen. Vooral mensen met een kleine portemonnee 
worden hier hard door geraakt. Armoede neemt toe met- als één van de gevolgen- dat meer gezinnen 
niet deel kunnen nemen aan sport en cultuur.   

De fractie van de PvdA heeft hierover zorgen geuit bij de kadernota-vergadering van vorige jaar. 
Daarom zijn wij érg blij met de verordening van het verhogen van de inkomensgrens voor 
minimaregelingen van 110 naar 120 procent van de bijstandsnorm. Daarnaast worden inwoners die een 
schuldsaneringstraject volgen, toegevoegd aan deze regeling.  

Wij vinden het ontzettend belangrijk dat alle inwoners, jong en oud, kunnen deelnemen aan de 
samenleving en zichzelf kunnen ontplooien. Én niemand mag hierbij belemmerd worden door 
geldgebrek. Deze mooie regeling kan het leven van bijna 1500 mensen positief veranderen.   
  
Ter afsluiting hebben we nog wel een vraag aan de wethouder gesteld of de huidige referte periode van 
3 jaar ook te verlagen is naar 1 jaar.  



Voortzetten inkoopmodel Wmo-schoonmaakondersteuning 
en -begeleiding

PvdA Emmen

Het uitgangspunt van onze fractie is dat de meest kwetsbare inwoners van de gemeente Emmen de 
juiste ondersteuning krijgen. “Erbij horen en meedoen in Emmen”, zo luidt de kop boven het 
beleidskader Sociaal Domein. Dat is ons als PvdA uit het hart gegrepen. 

De vraag die nu op tafel ligt, is of dit inkoopmodel de ambitie nog steeds kan waarmaken. Onze fractie 
is hierin positief. Het model zelf staat wat ons betreft niet ter discussie. We vinden het een verstandige 
keuze om de huidige structuur te handhaven, met aanvulling van de verbeteringen die het college wil 
doorvoeren. In die verbeteringen zien wij dat het beleid gericht is op de inwoner en wat hij of zij echt 
nodig heeft om mee te kunnen blijven doen. Zo hebben wij gelezen dat er een ondersteuningsplan komt 
met heldere doelen die geëvalueerd worden zodat op tijd kan worden bijgestuurd.  



Voortzetten inkoopmodel Wmo-schoonmaakondersteuning 
en -begeleiding - vervolg
Tegelijkertijd zijn er nog wel een aantal zaken die de PvdA ook belangrijk vindt, te beginnen met 
de positieve uitgangspunten voor het gebiedsgericht werken. Tijdens de commissievergadering heeft de 
PvdA aangegeven dat het geen verschil mag maken of iemand in bijvoorbeeld de Velden of in de 
Blokken woont. En daarom hebben wij het college gevraagd of zij bereid zijn er sterker op toe te zien of 
de uren zoals staan in de beschikking van de gemeente Emmen ook daadwerkelijk worden ingezet.  

De verdere ontwikkeling van het sociaal domein is een dynamisch proces. Daarom hebben we het 
college ook gevraagd of ze bereid zijn om te transformeren in het programma van eisen, en deze 
bereidheid ook te peilen bij de aannemers. Eveneens hebben wij een beroep gedaan op de bereidheid 
van de aannemers om te transformeren. Op die manier blijft het inkoopbeleid ook echt bij de tijd. Daar 
zijn onze inwoners alleen maar bij gebaat.   
  
Het college heeft ons toegezegd werk te maken van de vragen die we hebben gesteld.  

PvdA Emmen



Monitoring Wildlands
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Wildlands en het Atlas theater hadden in 2021 ondanks corona en beperkte capaciteit vanwege de 
lockdown, toch een positief resultaat gerealiseerd. Dit positieve resultaat was wel behaald met behulp 
van regelingen en steun vanuit de gemeente. 

2022 hebben ze helaas afgesloten met een verlies, maar is wel beperkt gebleven. 
Het verlies is wel enigszins verklaarbaar door o.a. hogere personeelskosten vanwege de inflatiecorrectie 
in het cao, maar ook door hogere energielasten. Dat zal de komende jaren zeker nog wel een uitdaging 
blijven.  

Wildlands is het hart van ons bruisend centrum. We zien ondanks de tegenslagen ook positieve 
ontwikkelingen. Zo zijn de bezoekersaantallen gestegen doordat bijvoorbeeld Wildnights goed scoort 
onder de bezoekers. En het Atlas theater is een waardevolle culturele bron, met een mooi en divers 
aanbod. Toch zien we ook dat het voor de cultuursector moeilijke tijden zijn. Als we kijken naar andere 
plekken in het land weten we dat de theaters nog altijd gesteurd worden vanuit de overheid. 

Ondanks de toch wat tegenvallende cijfers van nu, hebben wij vertrouwen dat in afzienbare tijd zwarte 
cijfers worden geschreven. 

We zullen de ontwikkelingen blijven volgen! 



Veegplan

Pv
dA

 E
m

m
en

Uit het bestemmingsplan buitengebieden 2014 was op een aantal plekken sprake van 
een omissie. Daarom heeft de gemeente een zogenaamd veegplan gemaakt. 

Onze fractie heeft inhoudelijk naar het voorstel gekeken en stelde vast dat het goed is 
om overduidelijke afwijkingen en actualisaties door te voeren door middel van dit 
veegplan. 

Met de nieuwe omgevingswet dan toch eindelijk in aantocht, moet onze basis 
op orde zijn. Omdat er een aantal zienswijze waren ingediend op het veegplan, die alle 
voldoende beantwoord werden, hebben wij het college nogmaals expliciet gevraagd of 
zij zeker weten dat alle scenario’s in het veegplan zijn opgenomen. 

Tot slot is onze fractie van mening dat het ons siert dat we overduidelijke omissies en 
actualisaties pro-actief herstellen. Dat mogen onze inwoners van ons verwachten!
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Zoals jullie konden lezen in de nieuwsbrief 
van oktober, heeft onze fractie in het 
vragenhalfuurtje aandacht gevraagd voor het 
stemmen met een beperking.  

De burgemeester reageerde hier positief op 
en na een gesprek met de burgermeester 
hebben wij een mooi resultaat geboekt!  

Zo waren er voor de 2e kamer verkiezing 
extra hulpmiddelen ingekocht voor mensen 
met een visuele beperking, en waren er op 
een aantal stembureaus prokkelduo’s.  

Daarnaast was er in aanloop naar de 
verkiezing de gelegenheid om het stemmen 
te oefenen in het oefenstembureau! 

Stemmen met een beperking

Diversen uit de commissie
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Belastingverordening 2024

De belastingverordening is een jaarlijks terugkerend stuk. Onze fractie kon zich goed vinden in dit 
stuk, maar heeft het college wel een belangrijke kanttekening meegegeven.  

De vereniging van uitvaartverzorging heeft namelijk bij o.a. onze fractie aan de bel getrokken over 
de OZB. In het verleden zijn de aula’s overgedragen van de gemeente aan de verenigingen, en 
destijds was de afspraak gemaakt dat ze vrij zouden zijn van het betalen van de OZB.  

In de belastingverordening van 2022 is dit veranderd; de uitzondering is uit de verordening gehaald 
met als gevolg dat er dit jaar ineens een aanslag op de mat viel bij de uitvaartverzorgers. Naar alle 
waarschijnlijkheid zal dit voor een prijsstijging gaan zorgen bij de uitvaartverzorging. Onze fractie 
heeft hierover vragen gesteld aan het college en de wethouder heeft aangegeven opnieuw in 
gesprek te willen met de uitvaartverzorgers. 

Diversen uit de commissie
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Actualisatie nota activabeleid

Onze fractie is positief over de actualisatie 
van het activabeleid. Zo zijn er 
aanpassingen gedaan waardoor ook de 
inboedel meegenomen wordt, een goede 
en verstandige ontwikkeling die 
onvoorziene kosten kan voorkomen.  

Ook de afschrijfwaarde is verhoogd, wat 
hard nodig was! Het vorige activabeleid 
stamde namelijk uit 2016 en sindsdien zijn 
de prijzen natuurlijk flink gestegen!

Diversen uit de commissie

Energietoeslag 2023

De winter is begonnen. Daarom komt het 
resterende deel van de energietoeslag geen 
dag te vroeg. Als fractie van de PvdA zijn we 
blij dat de wetswijziging vanuit Den Haag er 
eindelijk gekomen is. Hierdoor kan het 
college het resterende bedrag nu uitkeren 
aan de inwoners van Emmen.  

Het is echter wel belangrijk dat iedereen die 
recht heeft op toeslag deze ook ontvangt. 
Dus het blijft belangrijk om inwoners 
hierover te informeren. Geen Emmenaar zou 
in de kou mogen zitten! 
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Zienswijze Regionaal beleidsplan veiligheid 2024-2027 van politie eenheid 
Noord Nederland

Onze fractie is blij dat de politie Noord Nederland de focus legt op de jongeren, in het specifiek de 
"jonge aanwas".  

Maar onze fractie merkt in de zienswijze wel een spanningsveld. De afgelopen periode is er weer 
onrust in Ter Apel en Nieuw Weerdinge, waardoor er een flink beroep word gedaan op het 
basisteam uit Emmen.  

De politie kan maar op één plek tegelijkertijd zijn en daar schuurt het. Daarom hebben wij het 
college opgeroepen om in Den Haag om extra capaciteit voor de politie te vragen.  

De burgemeester gaf aan hier druk mee bezig te zijn.

Diversen uit de commissie



Onlangs was de gemeenteraad op bezoek 
bij het Glazenhuis van ZO34!  

De raad had namelijk geld ingezameld voor 
dit mooie initiatief. Iedere wethouder, raads- 
en commissielid heeft meegedaan en dit 
leverde een bedrag van 495 euro op.  

Vianna was namens onze fractie aanwezig 
bij de overhandiging van de cheque. 

Glazenhuis ZO34!



In memoriam Ineke Hoogland-Foppen
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Op vrijdag 8 december is Ineke Hoogland-Foppen na een lang ziekbed overleden. Zij was al sinds 1978 
lid van de PvdA en in 1982 deed ze een eerste poging naar het raadslidmaatschap waarbij ze meteen 
werd verkozen. Tussen 1996 en 2006 was ze wethouder ruimtelijke ordening in Emmen en in die rol 
onder meer nauw betrokken bij de bouw van het overdekte winkelcentrum De Weiert. 

Ineke Hoogland stond aan de basis van de wijkvernieuwingsprojecten waaronder Emmermeer. Ze was 
zeer betrokken en zeer goed aangeschreven bij de inwoners. Na haar afscheid als gemeentebestuurder 
bleef Ineke actief als vrijwilligster. Ze bracht onder meer tijd door bij Museum Collectie Brands in Nieuw-
Dordrecht en bleef ook actief binnen de PvdA-afdeling Emmen. Voor de gemeenteraadsverkiezingen 
2014 was ze lid van de kandidaatstellingscommissie en bracht daar met verve haar ervaring als raadslid 
en wethouder in. Bij ledenvergaderingen kon je haar horen en zij was in coronatijd een gewaardeerd 
positief kritisch lid van de kascontrolecommissie. 

Kenmerkend voor Ineke bleef het duidelijk verwoorden van haar visie of standpunt vanuit een 
sociaaldemocratisch gedachtengoed, maar ook het luisteren naar en meenemen van de mening van 
anderen. Kortom, een vrouw, expressief met een intuïtief vermogen, vasthoudend maar ook empathisch, 
zij stond haar mannetje.  



Beste leden, 

Het jaar 2023 was weer een bijzonder jaar.  
Een jaar waarin landen om ons heen helaas nog niet gestopt zijn de macht op onbeschrijflijke wijze op te eisen.  
Een jaar waarin in ons land een rechtsextremistische partij de verkiezingen heeft gewonnen.  
Een jaar waarin wij dierbaren hebben verloren en de fractie te maken heeft gehad met langdurig zieken.   

Naast heel veel malaise was het in veel gevallen ook een goed jaar.  
Een jaar waarin wij verschillende doelen hebben kunnen bereiken voor onze inwoners. 
Een jaar waarin wij met veel plezier hebben vormgegeven aan onze volksvertegenwoordigende, kaderstellende 
en controlerende taak.   
Een jaar waarin wij ingezet hebben op solidariteit en bestaanszekerheid.   
Een jaar dat wij afsluiten met een strijdbaar gevoel. Wij zijn er voor die mensen die ons nodig hebben. Sterker 
nog: wij zijn er voor iedereen en daar gaan wij verder aan werken!  

In 2024 zijn onze doelstellingen; 
Dat we kunnen bouwen aan een betere basis voor onze samenleving. 
Dat we kunnen bouwen aan bestaanszekerheid en solidariteit. 
Dat we kunnen bouwen aan kansengelijkheid. 
Dat we kunnen bouwen aan een duurzame toekomst. 
Een veilige plek voor iedereen, waar ieder mens warmte en liefde mag voelen, en een plek waar we blijven 
omkijken naar elkaar. 

Voor 2024 wensen wij u mooie feestdagen toe! En een fantastisch mooi, gezond en liefdevol jaar 
Fractie en bestuur van de PvdA Emmen 



Mocht u vragen hebben naar aanleiding van deze nieuwsupdate, stuur dan uw 
vraag naar de fractiemedewerker via fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

Kijk ook op: emmen.pvda.nl

mailto:fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

